
 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 42 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2012 – Nr. 68 

 

VRAGEN van de PvdD van de heer G.J. Kelder en de Stadspartij van de heer  

R.P. Prummel betreffende drie afscheidsfeestjes van wethouders. 

(Binnengekomen: 14 december 2012). 

 

 

In het Dagblad van het Noorden van 8 december jl. lazen we dat de afscheidsfeestjes 

van de voormalige wethouders Elly Pastoor, Karin Dekker en Frank de Vries samen 

zo’n 50.000 euro hebben gekost. De Partij voor de Dieren en de Stadspartij vinden dat 

veel geld, zeker in een tijd waarin het Nieuwjaarsfeest voor de bevolking, kosten 

ongeveer twee keer zoveel, is wegbezuinigd vanwege de kritieke financiële situatie 

van de gemeente.  

 

Wij willen u daarom graag de volgende vragen stellen. 

 

1. Is het bedrag van € 50.000 ongeveer correct? 

2. Kunt u de  kosten specificeren? 

3. Hoe kunt u in deze tijd van krapte een dergelijke uitgave verantwoorden? 

4. Via welk besluitvormingsproces zijn deze feestjes tot stand gekomen? 

5. Is het niet beter dat Raad en College samen afspreken hoeveel 

afscheidsfeestjes mogen kosten?  

6. Het was vast voordeliger geweest om een gezamenlijk feestje te geven. 

Waarom is dat niet gebeurd?  

7. Beseft u dat wij als volksvertegenwoordigers aan de kiezers verantwoording 

moeten kunnen afleggen voor dergelijke forse uitgaven? Beseft u dat wij dit 

niet kunnen doen wanneer de Raad niet op de hoogte gesteld is van vorm en 

kosten? Deelt u onze mening dat de Raad, in ieder geval via het presidium, 

moet worden geïnformeerd over dergelijke forse en politiek gevoelige 

uitgaven?  

 


